

## PRAYERS

Bill C-139, An Act to amend the Statute Law relating to Income Tax (No. 2), was again considered in Committee of the Whole and progress having been made and reported, the Committee obtained leave to consider it again later this day.

Madam Speaker informed the House that the Clerk of the House had laid upon the Table the Four Hundred and Thirteenth Report of the Clerk of Petitions, stating that he has examined the petition signed by residents of the Constituency of Saskatoon East, in the Province of Saskatchewan, concerning the Crowsnest Pass rate, presented by the honourable Member for Saskatoon East (Mr. Ogle), on Monday, March 14, 1983, and finds that the petition meets the requirements of the Standing Orders as to form.

Miss Nicholson, from the Standing Committee on Miscellaneous Estimates, presented the Seventh Report of the Committee, which is as follows:

In accordance with its Order of Reference of Friday, November 19, 1982, your Committee has considered Bill C-119, An Act to repeal certain Statutes that have ceased to be in force or have become unnecessary, and has agreed to report it without amendment.

A copy of the Minutes of Proceedings and Evidence relating to this Bill (*Issue No. 112*) is tabled.

*(The Minutes of Proceedings and Evidence accompanying the Report are recorded as Appendix No. 197 to the Journals).*

A petition was presented by the honourable Member for Edmonton—Strathcona (Mr. Kilgour).

A petition was presented by the honourable Member for Peterborough (Mr. Domm).

Notice having been given at a previous sitting under the provisions of Standing Order 82, Mr. Cosgrove, seconded by Mr. Gray, moved,—That, in relation to Bill C-139, An Act to amend the Statute Law relating to Income Tax (No. 2), one additional sitting day shall be allotted to the further consideration in Committee of the Whole stage of the said Bill; and

That, at fifteen minutes before the expiry of the time provided for government business in that sitting, any proceeding before the Committee shall be interrupted, if required, for the purpose of this order and, in turn, every question then necessary in order to dispose of the Committee of the Whole stage to the said Bill, shall be put forthwith and successively, without further debate or amendment.

After debate thereon, at 5.10 o'clock p.m., Madam Speaker interrupted the proceedings;

And the question being put on the motion, it was agreed to on the following division:

## PRIÈRE

Le projet de loi C-139, Loi n° 2 modifiant la législation relative à l'impôt sur le revenu, est étudié de nouveau en Comité plénier et, après avoir fait rapport de l'état de la question, le Comité obtient la permission d'en reprendre l'étude plus tard aujourd'hui.

Madame le Président fait savoir à la Chambre que le greffier a déposé sur le Bureau le quatre cent treizième rapport du greffier des pétitions, qui fait connaître qu'il a examiné la pétition signée par des résidents de la circonscription électorale de Saskatoon-Est, dans la province de la Saskatchewan, concernant le tarif du Pas du Nid-de-Corbeau, présentée par l'honorable député de Saskatoon-Est (M. Ogle) le lundi 14 mars 1983, et qu'il constate que la pétition est conforme aux exigences du Règlement, quant à sa forme.

M<sup>me</sup> Nicholson, du Comité permanent des prévisions budgétaires en général, présente le septième rapport de ce Comité, dont voici le texte:

Conformément à son Ordre de renvoi du vendredi, 19 novembre 1982, votre Comité a étudié le projet de loi C-119, Loi portant abrogation de certaines lois qui ne sont plus en vigueur ou qui sont devenues inutiles et a convenu d'en faire rapport sans modification.

Un exemplaire des procès-verbaux et témoignages relatifs à ce projet de loi (*fascicule n° 112*) est déposé.

*(Les procès-verbaux et les témoignages joints à ce rapport sont enregistrés à titre d'Appendice n° 197 aux Journaux).*

L'honorable député d'Edmonton-Strathcona (M. Kilgour) présente une pétition.

L'honorable député de Peterborough (M. Domm) présente une pétition.

Avis ayant été donné à une séance antérieure, en conformité des dispositions de l'article 82 du Règlement, M. Cosgrove, appuyé par M. Gray, propose,—Que, relativement au projet de loi C-139, Loi n° 2 modifiant la législation relative à l'impôt sur le revenu, un jour de séance supplémentaire soit attribué pour l'étape du Comité plénier de ce projet de loi; et

Que, quinze minutes avant l'expiration du temps prévu pour les affaires émanant du gouvernement au cours de cette séance, toute délibération devant le Comité soit interrompue, s'il y a lieu, aux fins de cet ordre et, par la suite, toute question alors nécessaire pour disposer de l'étape du Comité plénier de ce projet de loi soit mise aux voix immédiatement et successivement, sans plus ample débat ni amendement.

Après débat, à 17 h. 10, Madame le Président interrompt les délibérations.

Cette motion, mise aux voix, est agréée, par le vote suivant: